
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

29. 6. 2020 

Přítomni (fyzicky nebo online přes MS Teams): Matyska, Dostál, Kvizdová, Kohoutková, 

Bartošek, Janovič, Regner, Rebok, Holub, Vičar 

Omluveni: Veselý, Zeman, Krejčí 

 

1. Zprávy z uplynulého týdne  

− Minulý týden se projednávaly pololetní odměny, jsou odsouhlasené, budou vyplaceny 

ve výplatním termínu za červen 2020. 

− Proběhlo první kolo VŘ na vedoucího DIS, jsou vybraní tři kandidáti postupující do 

druhého kola, v rámci kterého proběhnou rozsáhlejší pohovory. 

− Minulý týden zasedal Krizový štáb MU, jednalo se o zatím poslední sezení, které ale 

neznamená zrušení krizového štábu. Ten je připraven sejít se okamžitě v případě 

potřeby dle aktuální situace ve vývoji epidemiologické situace. 

− Mgr. Regner stručně představil přehled aktivit v IT k přechodu Farmaceutické fakulty 

pod MU. V současné době zůstává k řešení uzavření smlouvy o zpracování dat mezi 

MU a VFU a spuštění předávání dat a autentizace, vše je řešeno v rámci vedení obou 

univerzit. Aktivity související s vlastním zahájením činnosti fakulty jsou naplánovány. 

Pan ředitel poděkoval všem aktivně zapojeným zaměstnancům za úspěšné zvládnutí 

celé akce přechodu FaF pod MU ze strany ÚVT. 

− Ve čtvrtek 2.7. proběhne jednání s prorektorem doc. Žítkem týkající se Strategického 

záměru. 

− V pátek 10.7. proběhne schůzka pana ředitele s paní kvestorkou na téma: nový EIS a 

dislokace/nové sídlo ÚVT, bližší informace z této schůzky zazní na kolegiu ředitele 13.7. 

− Doc. Dostál požádal DITI o sdělení služeb a pohotovostí během letních měsíců a s tím 

souvisejících dovolených. 

− Doc. Dostál také informoval problémem s plánovanými výpadky elektřiny v budově na 

Komenského náměstí; upozornil již odpovědné osoby RMU, že projednání plánu 

výpadků se musí vždy zúčastnit i zástupce ÚVT (aktuálně doc. Dostál), protože i 

krátkodobý výpadek může mít negativní dopad na provoz klíčových systémů MU. 

Současně požádal o zajištění jednání s firmou E-ON, za jeho účasti, ohledně důvodů 

častých plánovaných výpadků v tomto areálu. 

−  Dále informoval o rozbíhajících se projektových pracích týkající se přestavby FI a 

začínající další etapě přeložení sítí. 

− Závěrem požádal vedoucí divizí o zaslání bližších informací k možným odměnám 

z motivačního programu, a to do 12. 7.  

 

 



  

2. Opatření k evidenci COVID 19  

− Po prezentaci a projednání v kolegiu bylo schváleno ředitelem, bude vydáno s účinností 

k 1. 7. 2020. 

 

 

3. Pružná pracovní doba 

− Tajemnice stručně představila návrh přechodu na pružnou pracovní dobu jak z pohledu 

zaměstnance, tak zaměstnavatele. 

− Vedoucí divizí vyslovili předběžný souhlas s tím, že preferují jednoznačně vyrovnávací 

období jeden měsíc a s tím, že je nutné ošetřit dílčí pracoviště s různými provozními 

potřebami. 

− Vedoucí divizí se v rámci svých pracovišť zamyslí nad případnými specifickými 

požadavky a připraví si podněty do diskuze v rámci příštího kolegia ředitele (13. 7.). 

 

4. Zprávy od divizních  

 

− PED: 

Tajemnice informovala o poradě s paní kvestorkou, v rámci které zazněly informace z 

Reprezentativní komise. V hlavních bodech: 

• Vliv nouzového stavu na financování VŠ: pokud bude státní rozpočet schválen 

do konce roku, na začátku příštího roku by MU mohla znát přesná čísla svého 

rozpočtu. V opačném případě nastoupí rozpočtové provizorium. 

• Návrh dílčích úprav k financování pro rok 2021: při poklesu rozpočtu VVŠ se 

zafixují všechny podíly VVŠ na A + K a nebudou provedeny žádné změny 

v rozpočtu. Pokud bude rozpočet stejný či se navýší, použije se standardní 

výpočet A + K se zohledněním dohodnutých dílčích úprav. Vše bude 

diskutováno. Institucionální plán bude jednoletý na rok 2021 a pak pětiletý na 

období 2022-2026. Jako podklad pro jednání s MŠMT bude nutné připravit 

zdůvodnění rezerv ve fondech univerzity. 

− DIS: 

• Požadavek na projednávání plánovaných akcí majících dopad na provoz/výpadky 

informačních systémů na úrovni kolegia a odsouhlasování termínů (např. výpadek 

10.7.). Teprve poté informovat fakulty/HS přes service-info. 

• Proběhlo jednání s firmou Magion, pravděpodobně dojde k navýšení ceny podpory 

pro letošní rok, nutné projednat s paní kvestorkou (není počítáno v CP v rozpočtu 

ÚVT). 

• V současné době probíhá nastavení ekonomických systémů (INETu, Magionu) na 

FaF, DIS spolupracuje s dr. Myslivečkem (pověřeným tajemníkem) a jím určenými 

koordinátory na FaF, B. Regner je o tomto postupu informován a souhlasí s ním. 

 



  

− DITS: 

• Termín migrace CZS: 11.7. 

• Service desk se stěhuje (15.7. poslední den na současném místě), agenda 

zabezpečení (vč. klíčů) je v pořádku, je třeba dořešit správu datového centra. 

• Od 1.7. 2020 dochází k reorganizace DITS, po vydání Opatření ředitele bude zaslán 

mail s podrobnějším vysvětlením a informace bude zveřejněna i v novém vydání 

newsletteru. 

 

 

− DITI: 

• Běžný provoz. 

 

− DKSD: 

• Divize je přestěhována, jinak běžný provoz. 

 

5. Různé 

 

− Michal Vičar informoval o aktualizovaném harmonogramu stěhování (nově DITS/DITI) 

zveřejněném na https://portal.muni.cz/uvt/administrativa-a-provoz/provoz/stehovani 

 

Také bude zveřejněna informace k nové interaktivní mapě pro prostory ÚVT na 

Šumavské, umístěné na stejné stránce. Ta slouží k lepší orientaci zaměstnanců ÚVT. 

Tato informace bude zveřejněna i v novém vydání newsletteru.  

 

6. Informace z projektové podpory 

− Iniciativa pro inovativní léčiva Evropské unie (Innovative Medicines Innitiative, IMI 2) 

vyhlásila jednokolovou uzavřenou 22. a dvoukolovou 23. výzvu s uzávěrkou 29. 9. 2020. 

− V rámci ERA-NET cofundu CHIST-ERA (oblast výzkumu informačních a komunikačních 

technologií) je nyní možnost navrhnout témata pro výzvu v roce 2021, viz odkaz na 

stránkách TAČR: https://www.tacr.cz/chist-era-dava-prilezitost-navrhnout-temata-

vyzvy-z-oblasti-ict/. 

 

− Science is Wonderful! – European Research and Innovation Days, 22. – 24.9. 2020 

Možnost zviditelnit svůj výzkum a přiblížit ho veřejnosti – v rámci Science is Wonderful 

jej můžete předvést ve virtuální výstavě. Bližší informace zde. 

 

            Zapsala:                          Schválil: 

            Šárka Kvizdová                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   
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